
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 310
Vil ministeren foretage en høring af Østjyllands, Københavns og Fyns Politikreds i forhold 
til, om det anvendes som strategi for at nedbringe sagsbehandlingstider, at man tager 
mange hurtige sager f.eks. sager i bødeapp. Vil ministeren i bekræftende fald redegøre 
for, om ikke man bør gør op med sagsbehandlingstidskravene, således at de rigtige sager 
tages fremfor de hurtigste?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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